
国际卡支付 FAQ  

International Card Payment FAQ 

1．国际卡支付步骤  

International Card Payment Instructions  

（1）从学校缴费平台网站链接到 IPS 国际卡支付页面 

Click the payment link on Fudan’s website and then connect to the IPS 

payment page. 

（2）在 IPS 页面选择使用 VISA、MASTER 卡支付，连接到收单行 

Choose VISA or Master card on the IPS payment page, and then link to the 

acquiring bank. 

 

2． 国际卡支付失败的主要原因  

Main reasons that may cause the failure of international payment  

（1）持卡人未开通 3D 认证服务，建议用户开通 

The cardholder hasn’t activated the 3D verification service. Please 

activate the 3D service before making the payment. 

（2）超过单笔支付的限额 

Exceed the limit of single payment amount 

      （3）发卡行不核准 

Issuing Bank Declined Approval 

       （4）有效期不符 

Expiry date mismatch 

以下为详细支付步骤  

Below is the Detailed Payment Instructions 

（1）登录复旦缴费平台，选择待缴费项，点击支付，跳转到缴费页面，

选择外卡支付。 



Login Fudan’s website or system and choose items needed to pay for, it 

will link to the IPS payment page. Input the card information. 

 

      

 



 

 

（2）填写支付信息，确认信息并提交。 

Confirm the info and submit 



 
 

 



 

（3）确认支付，显示交易状态成功或者失败后返回缴费。 

Enter the verification code to confirm the payment, and it’

ll show the transaction result. 

 

 

 

 

 



 

 
 


